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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 35 

от 13.02.2014 г. 
 

 

Днес, 13.02.2014 година от 15:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 9 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великова, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Радка 

Желева, Петър Иванов, Селятин Исмаилов и Тюркян Мехмед. 

Отсъства: Янка Господинова и Нели Маринова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на Дирекция 

ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, кметове на кметства и кметски 

наместничества от общината. 

Гости: Главен инспектор г-н Митко Димитров – началник РУ „Полиция” – 

Силистра, главен инспектор г-н Димо Василев – началник сектор „Охранителна 

полиция” – Силистра, г-н Атанас Атанасов – младши полицейски инспектор РПУ 

Силистра, г-жа Красимира Радева – връзки с обществеността при ОД на МВР 

Силистра, г-н Иван Иванов – секретар на НЧ „Ведрина-1948 г.” гр. Алфатар, г-н 

Юлиян Драгнев – директор на НУ „Отец Паисий” с. Алеково. 
 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, уважаеми 

специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства и кметски 

наместници от общината, уважаеми гости добър ден и добре дошли на днешното 

тридесет и пето заседание на ОбС Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА съм свикала днешното заседание на 

Общински съвет Алфатар с покана № 02 и изх. №008/29.01.2014 г.Имате проекта 

на дневния ред и материалите за днешното заседание. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват повече от половината от общия брой на съветниците/ и ОбС може да 

взема законни решения. 

Колеги, откривам днешното заседание. Днес присъстват гости от РУ 

„Полиция” гр. Силистра: главен инспектор г-н Митко Димитров – началник РУ 

„Полиция” – Силистра, главен инспектор г-н Димо Василев – началник сектор 

„Охранителна полиция” – Силистра, г-н Атанас Атанасов – младши полицейски 

инспектор РПУ Силистра, г-жа Красимира Радева – връзки с обществеността при 

ОД на МВР Силистра. 
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Колеги, на заседание на ПК обсъдихме проекта за дневния ред, но 

междувременно получихме още две докладни от общинска администрация, които 

не са включени в проекта за дневния ред, но на заседанието на ПК ги разгледахме. 

Това са: 

Докладна записка относно „Отчет за дейността на МКБППМН при Община 

Алфатар за 2013 година”; 

Докладна записка относно „Приемане на Общински план за младежта – 2014 г. 

в Община Алфатар”. 

Колеги, предлагам да влязат като точка трета и точка четвърта в дневния ред, а 

точка пета да остане Докладна записка относно „Приемане бюджета на общината 

за 2014 година”. 

Имате ли други предложения? 

Г-жа Радка Желева: Тъй като точка първа е „Информация за състоянието на 

престъпността, борбата с нея, разкриването на криминални престъпления и 

работата на служителите от Националната полиция през 2013 г. на територията на 

Община Алфатар”, аз предлагам точка втора да бъде докладната записка относно 

„Отчет за дейността на МКБППМН при Община Алфатар за 2013 година”. Тъй 

като там е съвместна работата на общината, на обществеността, на полицията и да 

вървят една след друга. На заседанието на ПК коментирахме и аз и тогава 

предложих освен тази докладна да разгледаме и докладната записка относно 

„Приемане на Общински план за младежта – 2014 г. в Община Алфатар”. 

Златка Питакова: Колеги, други предложения? Няма. Предлагам да 

гласуваме двете нови докладни да влязат в дневния ред като : 

Точка втора: Докладна записка относно „Отчет за дейността на МКБППМН 

при Община Алфатар за 2013 година”; 

Точка четвърта: Докладна записка относно „Приемане на Общински план за 

младежта – 2014 г. в Община Алфатар”. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви: 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Информация за състоянието на престъпността, борбата с нея, разкриването 

на криминални престъпления и работата на служителите от Националната полиция 

през 2013 г. на територията на Община Алфатар. 

    Докладва: Началник РУП г-н М. Димитров. 

2. Докладна записка относно „Отчет за дейността на МКБППМН при Община 

Алфатар за 2013 година”. 

    Докладва: зам. кмет на Община Алфатар. 
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3. Докладна записка относно „Приемане на отчет по изпълнение на Програма 

за управление на Община Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 2013 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Приемане на Общински план за младежта – 

2014 г. в Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Приемане бюджета на общината за 2014 

година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Който е съгласен с така направените допълнения в дневния ред за днешното 

заседание, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕ № 306 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Информация за състоянието на престъпността, борбата с нея, разкриването 

на криминални престъпления и работата на служителите от Националната полиция 

през 2013 г. на територията на Община Алфатар. 

    Докладва: Началник РУП г-н М. Димитров. 

2. Докладна записка относно „Отчет за дейността на МКБППМН при Община 

Алфатар за 2013 година”. 

    Докладва: зам. кмет на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Приемане на отчет по изпълнение на Програма 

за управление на Община Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 2013 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Приемане на Общински план за младежта – 

2014 г. в Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Приемане бюджета на общината за 2014 

година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Информация за състоянието на престъпността, борбата с 

нея, разкриването на криминални престъпления и работата на служителите от 

Националната полиция през 2013 г. на територията на Община Алфатар. 

Информацията е обсъдена на заседание на ПК. Имате думата! 
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Росица Иванова: Аз искам да изкажа една благодарност към местните 

полицейски инспектори. Преди всичко аз съм учител в ОУ „Христо Ботев”,за тези 

които не ме познават. Като им благодаря, че са наши помощници в работата ни. 

Изказвам благодарности от мое име и от името на целия колектив, дано не се 

налага вече да ги търсим за лоши случаи. И въпросът ми е: ще има ли отново 

полицейска академия, тъй като тя предизвиква много голям интерес сред 

учениците? Благодаря на момчетата, мисля че си вършат много добре работата. 

Ана Йосифова: Аз съм кмет на с. Бистра, това е най-проблемното село, 

защото има три етноса, с много проблеми. Искам да изкажа моята благодарност 

към всички служители, защото те се явяват дясната ми ръка. Те са много точни, 

много принципни. Винаги, когато съм ги потърсила, те са се отзовавали и са 

помагали за съответния проблем. 

Златка Питакова: Като председател на ОбС Алфатар искам да изкажа 

благодарност към служителите на РУ „Полиция” – Силистра. Аз съм работила 

повече с г-н Атанасов и съм много доволна. Каквито и проблеми да е имало, сме ги 

решавали безпроблемно. Благодаря Ви на всички! Други колеги? 

Радка Желева: Аз също ще се присъединя към казаното досега. Аз с 

удовлетворение мога да кажа, че нещата, които правим съвместно с полицията 

(говоря като предишен кмет и сега като общественик) намират място и сега. И 

както каза г-жа Иванова, особено важна за нашите деца е полицейската академия. 

Радвам се, че продължава да я има, защото наистина им е много интересно на 

децата, добре е за тях да имат по-голяма представа за работата на полицията. По 

отношение на работата на местната група на полицията, аз мисля, че хората са 

доволни от тях, независимо че работят в намален състав. Няма случаи, на които да 

не са се отзовали. Аз лично, но и други колеги ги търсим често. Търся ги постоянно 

във връзките си със служба миграция във връзка с нашите граждани на Русия и 

ОНД) и съм им благодарна, че намираме общ език. В този състав ли ще продължи 

по нататък Вашата работа? Предлагам съвместно от всички да изпратим 

благодарствен адрес за добрата съвместна работа до директора и министъра на 

вътрешните работи. 

Йорданка Узунска: Като ръководител на общинска администрация и 

представител на общината искам да изкажа задоволство от работата на 

представителите от МВР Силистра. Винаги сме работили в един синхрон и сме се 

опитвали да решаваме проблемите. Също така сме създали условия за работа на 

представителите на МВР Силистра. Имам едно притеснение за новия период, за 

новата година, тъй като съгласно указанията?!. До сега сме дарявали гориво и 

мисля, че ще трябва да се търсят някакви възможности за подпомагане с гориво, 

защото каквато е политиката едва ли ще успеят да се справят, ако има недостиг на 

гориво. Независимо от това ние сме насреща и предполагам, че ще намерим 

решение на проблема, така както сме намирали и досега. Защото ние сме намирали 

съдействие не само в организирани обществени мероприятия на територията на 

общината, но и при гасене на пожари и при всички други ситуации, които са 

възниквали. Ние винаги сме търсили съдействието на представителите в лицето на 

г-н Атанасов и г-н Спасов. 

Златка Питакова: Колеги, г-жа Нели Маринова дойде и ще се включи в 

заседанието. Други желаещи колеги да се изкажат? 
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Марин Пейчинов: В общи линии всички се обединяваме в позитивното, 

което правят представителите на реда за населението. Аз като жител на с. Алеково 

искам да им благодаря. В информацията е отбелязано за легналите полицаи в 

с.Алеково – нещата се случиха и там вече няма високи скорости. Това ни дава едно 

спокойствие като жители, че там вече няма предпоставки за произшествия. 

Благодаря Ви. 

Митко Димитров – началник РУ „Полиция” Силистра: Уважаеми дами, 

уважаеми господа, г-жо кмет, г-жо председател на ОбС, за мен беше удоволствие 

да присъствам на това заседание на ОбС Алфатар и много бих искал тези добри 

думи да стигнат до нашето ръководство (в лицето на директора и на министъра на 

вътрешните работи). За доклада мога да анализирам, че в сравнение с предходни 

години регистрираната престъпност в община Алфатар е намаляла повече от два 

пъти. Не гарантирам, че няма престъпност, просто като вид кражби и посегателства 

минават на по-ниска степен на обществена опасност. Може би някой хора не 

подават сигнали и затова в общи линии като вид статистика работата намалява. 

Обаче за сметка на това разкриваемостта на престъпността се увеличава (за 

изминалата 2013 г. възлиза около 80%). Вероятно не всички престъпления са били 

регистрирани и е имало хора, които са сметнали, че полицията няма да им помогне 

или, че са маловажни неща. Като цяло тенденцията при нас, а и на национален 

мащаб виждането на нашето министерство е, че МВР има прекалено много 

служители. През изтеклия месец и половина при нас бяха съкратени 20 човека, 

пенсионирани още 20 човека. Тенденцията за съжаление е да се намали нашия 

състав до един минимум (може би на половина от това, което сме до момента). 

Което показва, че ние ще се затрудним в извършването на нашата работа. 

Мислейки как може да подходим и как да сме по-полезни както на Вас, така и на 

нас и стигам до едно заключение: техниката навлиза бързо с всеки изминал ден. 

Колеги от съседни районни управления са си решили донякъде проблема с 

охранителни видеокамери, които поставени на правилните места дават много 

положителен резултат. Ще Ви помоля на едно следващо заседание да обсъдите 

закупуването на такива камери, макар и няколко в зависимост от Вашите 

възможности, които ще допринесат за едно спокойствие на населението. Те ще 

бъдат собственост на общината, а при необходимост ще ни предоставите 

информация, само да преглеждаме записите. Виждам, че има търговска част в 

центъра на гр. Алфатар – заведения и магазини, на вход, на изход на града, а и в 

населените места на общината могат да бъдат поставени тези видеокамери. Те ще 

са в голяма полза на полицията и ще ни помагат в разкриването на извършителите 

на престъпления. Аз лично съм доволен от нашите служители, не е имало случай 

да им бъде поставена задача и те да не отреагират с готовност и с цялата 

отговорност. Благодаря за направените разходи за издръжката на помещението, в 

което работят нашите служители и за отпуснатото горивото, което досега са 

получавали. Считам, че и за напред ще се отзоваваме и ще вършим всичко, което 

ни е по силите. 

Димо Василев – началник на сектор „Охранителна полиция” РУ 

„Полиция” Силистра: Здравейте на всички. Причината да не започнем с детската 

академия тази година нормално е, че служителите от РУ „Полиция” гр. Силистра 

ходят командировка на границата и не можем да осигурим един нормален процес 

на ритмично обучение както предните години. Надяваме се в по-топлата част на 
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пролетта да организираме един къс курс и да минат всички интересни неща за 

децата: стрелби и др. Относно щатното обезпечаване: засега няма как повече от 

трима служители да работят на територията на общината при състоянието до 

момента (полицейски инспектор и двама младши полицейски инспектори към 

охранителния състав). Искам да изразя задоволството си, че с колкото и малко 

финансови възможности да разполага общината голяма част от проблемите, които 

са поставени, когато са организационни са решавани почти веднага. Когато са с 

финансови средства (както в с. Алеково, както за детската градина в с. Бистра, 

както за проблема по пътя за с. Кутловица) беше реагирано от Ваша страна веднага 

и бяха постигнати резултати. Смятам, че служителите полагат всички възможности 

да изпълняват своите задължения, не пестят личното си време, за да бъдат в помощ 

на местното население. Такива са нашите впечатления като ръководители. 

Златка Питакова: Колеги, г-жа Янка Господинова също ще се включи в 

заседанието. Други изказвания,въпроси? 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисия „Култура и образование” е 

приема информацията. Солидарна съм с г-жа Радка Желева и не само към 

областното управление да изкажем благодарността си, но и към министъра на 

вътрешните работи. Да се види, че в едно населено място колкото и да са 

трудностите нашите полицейски служители си вършат работата. Винаги ще има 

нещо недовършено, винаги ще има трудности, но на 90% работата е свършена. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Благодаря. В комисия „Бюджет и финанси” се 

обсъди информацията за състоянието на престъпността, мерките, които се вземат, 

съвместната работа с инспекторите на територията на общината. Становището на 

цялата комисия е да бъде приета информация във вида, в който е. На останалите 

въпроси чухме, че се отговори. Едно огромно благодаря на присъстващите, 

предайте го на непресъстващите и спорна и успешна 2014 година. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 307 
 

1. Приема информацията за състоянието на престъпността, борбата с нея, 

разкриването на криминални престъпления и работата на служителите от 

Националната полиция през 2013 г. на територията на Община Алфатар. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 
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ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Отчет за дейността на 

МКБППМН при Община Алфатар за 2013 година”. 

Давам думата на г-жа Янка Господинова – председател на ПК”Здравеопазване, 

социални дейности, трудова заетост” да изкаже становище на комисията. 

Янка Господинова: Нямаме забележки, виждаме, че са се постарали в 

работата си. Събирали са се винаги, когато е било необходимо и становището на 

комисия „Социални дейности” е приема отчета за дейността на МКБППМН при 

Община Алфатар за 2013 година. 

Златка Питакова: Други колеги? 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисия „Образование , култура …” 

е приема отчета. Ние имаме доста допирни точки, понякога и неблагоприятни за 

съжаление. 

Желяна Донева: Благодаря на екипа, с който работихме през 2013 г. (г-жа 

Великова – общински съветник, г-н Атанасов, г-жа Жекова). Годината беше за мен 

спокойна, надявам се и тази да е такава. 

Радка Желева : Като погледнем табличната, която е пълна с нули, мисля, че 

това е един добър знак за състоянието на детската престъпност. Аз приемам 

направения отчет. 

Янка Господинова: Тези показатели са в следствие на предходната точка и 

всички сме доволни от работата на органите на реда и благодарим на МВР 

Силистра. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 7, ал 2 от Закона за борба 

срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 308 
 

1. Приема отчета за дейността на МКБППМН през 2013 година. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Митко Димитров – началник РУ „Полиция” Силистра: Благодарим Ви за 

доброто отношение и успешна работа. 
 

Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно „Приемане на отчет по 

изпълнение на Програма за управление на Община Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 

2013 година”. 

Давам думата на председатели на комисии за становища. 
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Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Благодаря. Имаше въпроси, на които 

вносителите дадоха отговори. Имаше корекция, направена е. Становището на 

комисия „Бюджет и финанси” е да бъде приет отчета по изпълнение на Програма за 

управление на Община Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 2013 година във вида, в 

който е предоставен. 

Златка Питакова: Други колеги? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисия „Общинска 

собственост” е приема отчет по изпълнение на Програма за управление на Община 

Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 2013 година. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисия „Образование, култура….” 

е : приема отчета за 2013 година. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, във връзка с чл. 44, ал. 5 от 

ЗМСМА, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 309 
 

1. Приема Отчет по изпълнение на Програма за управление на Община 

Алфатар, мандат 2011 - 2015 за 2013 година. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Приемане на Общински 

план за младежта – 2014 г. в Община Алфатар”. 

Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на ПК“Образование, 

култура, спорт, туризъм, вероизповедание” да изкаже становище на комисията. 

Росица Иванова: Комисия „Образование, култура, спорт,…” приема 

Общински план за младежта – 2014 г. в Община Алфатар без забележки. Дай боже 

да имаме повече младежи, дай боже да са по активни. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и чл. 16 от Закона за младежта, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 310 
 

1. Приема Отчет за 2013 година по изпълнение на Националната стратегия за 

младежта 2010-2020 г. 

2. Приема Аналитична справка по Отчета за 2013 година на Община Алфатар. 
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3. Приема Общински план за младежта – 2014 година в Община Алфатар. 

4. Възлага на кмета на общината организацията по изпълнение на Общински 

план за младежта – 2014 година. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно „Приемане бюджета на 

общината за 2014 година”. 

Колеги на заседанието на ПК „Бюджет и финанси” няма пълно становище на 

комисията. Становището е до там, че имаше искане за допълнителни справки и 

информация от общинска администрация от г-жа Янка Господинова и г-н Марин 

Пейчинов.  

Също така и от г-жа Живка Великова, която е член на ПК”Социални 

дейности…” Информацията е получена, вие я имате. Колеги, ако имате други 

въпроси задавайте ги и накрая искам всеки председател на комисия да изкаже 

становището на своята комисия. 

Нели Маринова: Аз, като председател на комисия „Бюджет и финанси…..” 

разбира се няма да изразя в момента становище на комисията, защото такова до 

сега няма, тъй като се изиска от общинска администрация допълнителна 

информация от членове на комисията. Щателно беше разгледан бюджета в 

комисиите, освен задължително в комисия „Бюджет и финанси……”. Аз много бих 

искала да чуя кметовете по населени места, какво е тяхното виждане, становище, 

мнение за начина на разпределение на средствата в поименния списък на 

капиталовите разходи. Кои са били техните предложения, удовлетворява ли ги, 

какви са техните становища по отношение на бюджета. 

Иван Захариев – кмет на с. Алеково: Всяка година ние си правим нашите 

докладни. Пишем какво ни е необходимо за едно населено място. При положение, 

че толкова години на нашите населени места не им беше обръщано толкова много 

внимание, но сега искам да кажа, че нещата стоят по-добре. Разбира се всеки кмет 

на населеното място иска да се случват колкото може повече неща, но ни е ясно, че 

не може всичко, което искаме да се изпълни. Но има неща, които не търпят 

отлагане. 

Ана Йосифова – кмет на с. Бистра: Аз също съм внесла докладна в 

общината във връзка с бюджет 2014 г., предложения към текущи и капиталови 

разходи и нямаме проблеми с финансирането. Специално моите предложения бяха 

към текущи разходи: написах до 1500 лв. за ремонти на фасадата на кметството, на 

спирката и на оградата. Казаха, че няма да има проблеми за отпускане на 

средствата. А към капиталовите разходи отбелязах за освежаване на детската 

градина и асфалтиране на три улици. Няма одобрена улица за асфалтиране, но 
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имаме одобрена улица за трошокаменна настилка. Болния ми въпрос е детската 

градина в с. Бистра. Дали ще останат тези 5 000 лв., които бяха заделени за основен 

ремонт на покрива на детската градина? 

Янка Господинова: Има ли становище на проверяващите органи? Това е 

единственото населено място с естествен прираст и е логично да искат да имат 

детска градина. Има ли някаква сграда за временно пребиваване, докато се разреши 

проблема с тази сграда? Всеки има право на образование! Това е конституционно 

право. 

Йорданка Узунска: Становището на инженер конструктора е в най-добрия 

вариант да бъде построена нова сграда. Но ще се иска още едно становище, ще се 

направи проверка от РДНСК Силистра, ще изкажат и те становище и чак след това 

ще дам моето становище. За мен на първо място е сигурността на децата, а на второ 

- образованието. Ограничили сме достъпа до тази стая и децата учат в останалите 

две помещения. На среща с родители обяснихме каква е точно ситуацията относно 

сградата и предложихме децата да ходят на детска градина временно в с. Алеково 

или в гр. Алфатар по избор на родителите, особено за тези, за които обучението е 

задължително. Транспорт има, но това е решение на родителите. От срещата стана 

ясно, че не проявяват желание децата им да бъдат извозвани до друго населено 

място. 

Радка Желева: Аз имам въпрос: няма ли възможност да се съберат в една 

група и дотогава да се ползва новата част на сградата, защото мисля, че там са по-

добре нещата. Навремето, когато ремонтирахме сградата използвахме инженер 

Иван Иванов. Тогава правихме укрепване, отводняване. 

Ана Йосифова: В присъствието на г-н Димитър Енчев – представител от ТСУ 

и учителката, г-н конструктора не отиде в новата част. Той мина през тази стая, 

която имаше лека пукнатина, която работниците отстраниха веднага (сложиха една 

подпорна греда) и огледа само старата част на детската градина. Цялата проверка 

беше за 20 минути. Не оспорвам, специалист ли е. Родителите не са съгласни 

децата им да излязат и да пътуват. До май месец намаляваме броя, изпращаме 

децата да учат в новата част на сградата. 

Марин Пейчинов: Родителите се притесняват, че ако се обадят, че са болни 

децата няма как да си ги приберат. Другото е: притесняват се, че ако се затвори 

детската градина за ремонт, че няма да се отвори отново. Те дават пример с 

кухнята майка в с. Алеково. Не стига това, което търпят с храненето на децата 

(сутрин им се носи цялата храна: закуска, обяд и следобедна закуска), а сега 

очакват и да бъде затворена детската градина и да не бъде отворена никога вече. 

Това, което каза г-жа Йосифова, че първите думи на инж. Петров били, че може да 

се от ремонтира, а после как е решил незнам, това становище е много стряскащо! 

Ана Йосифова: С 5 000 лв. може да се направи ремонт, един път тръгнат ли 

децата на детска градина другаде, тази няма да се отремонтира, а ще се затвори! 

Златка Питакова: Съжалявам, че ще направя това предложение, но ….! 

Предлагам да се пренасочат средствата за ремонт на кметството в с. Цар Асен към 

с. Бистра, които не са малко? Децата са по-важни от покрива на кметството! 

Живка Великова: Подкрепям г-жа Питакова. 

Радка Желева: Какво се предвижда в с. Цар Асен за тази сума от 35 000 лв.? 

Тодор Тодоров – кметски наместник на с. Цар Асен: Трябва основен 

ремонт на покрива на кметството. Другия вариант е да останем без 
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административна сграда в с. Цар Асен. И моето дете от две годишно попътува 

всеки ден на детска градина от с. Цар Асен в гр. Алфатар! 

Иван Енчев: Законосъобразност и целесъобразност. Не се поддавайте на 

някакви емоции! 

Йорданка Узунска: През 2013 година ремонтът беше наложителен, но 

направихме покрива на клуба. И тази година, ако отложим – ще има ли какво да се 

ремонтира? 

Петър Иванов: Трябва да се направи всичко възможно за децата! 

Златка Питакова: Становището на всички е, че детска градина в с. Бистра 

трябва да има и ще има. Трябва да се търсят варианти. 

 Колеги, отклонихме се от т.5 , не че е маловажно , но трябва да следваме 

дневния ред. Имате ли въпроси относно докладната записка за бюджет 2014г.? 

 

Живка Великова: Аз имам няколко въпроса: 

1. Исках да ми се предостави отчет за приходите от дървесина по населени 

места и план за средствата необходими, за да бъдат изпълнени изискванията по 

Закона за горите. 

2. Колко са приходите от таксите в музея? 

3. Защо в приложение № 4 е записана сумата от 37 500 лв. за дофинансиране 

на държавни дейности към ЦНСТ? За какво става въпрос? 

4. Дейност 128 Международни програми и споразумения – местна дейност. 

Планират се средства в размер на 17 960 лева за възнаграждения. Аз имам 

предложение да минат на самоиздръжка, така ще се стимулират да правят проекти, 

а не само да вземат заплати. 

5. Дейност 532 Програми за временна заетост. Планирани са 8 150 лв., от които 

6 150 лв. за РЗ и осигуровки за пет месеца на заетите 3 лица / до 29 години/ по чл.36 

от ЗНЗ и 2 000 лв. за текуща издръжка на работниците по програмата. Кои са и къде 

са? 

6. Дейност 759 Други дейности по културата – местна дейност. Планират се 12 

000 лева, от които за заплати, осигурителни плащания и издръжка на 1 щ.бр. 

специалист култура 7 000 лв. В текущата издръжка са планирани 5 140 лева, като в 

това число са планираните средства за културни прояви в общината в размер на 

4 000 лв. Сумата от 1 140 лв. за какво е? 

7. В т. 10 от решението, не съм съгласна с щатните бройки. Отпуснатата 0,5 

бройка да се прехвърли към читалището в с. Алеково. Аз не съм съгласна с 

щатното разпределение на читалищата. Моето предложение е да стане: 

10.1. Читалище Алфатар –   5,5 бр.; 

10.2. Читалище с. Алеково –  2,5 бр.; 

8. Виждам, че ЦНСТ Алфатар завършват с преходен остатък от 8 652 лв., а 

тука има заложени 4 000 лв. за пералня и 3 000 лв. за компютри. Да си ги използват 

и да си ги закупят от остатъка. Мисля, че средствата може да се пренасочат към по-

належащи дейности: покрива в с. Цар Асен и детската градина в с. Бистра. 

9. Искам в капиталовите разходи да бъдат включени средства за ремонт на 

фасадата на оградата на парка в Алеково, знаете всяка година правим там събора 

„Алеково пее”. Както и за ремонт на селската чешма в с. Алеково. На заседанието 

на ПК ми отговорихте, че ще се изсекат тополите, а там има само една топола и пет 

върби. 

Иван Енчев: Единадесет са и за седем от тях има разрешение да се изсекат. 
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Янка Господинова: Всичко онова, което каза г-жа Великова до момента, щях 

да го кажа и аз. Няма нужда да се повтаряме. Но освен това аз бях поискала една 

справка за възнагражденията на всички, които се финансират от местни дейности. 

Получих я. Благодаря Ви, подробна е. На мнение съм, че отдел Международни 

програми и споразумения няма смисъл да изразходват толкова много средства за 

заплати за трета поредна година. Оказа се, че средствата за възнагражденията им са 

много повече от средствата влезли в нашата община. Когато са на самоиздръжка 

ще са по мотивирани да работят. Също имам и един въпрос: намерихме ли начини 

и форма да увеличим заплатите на кметовете на кметствата и кметските 

наместници, защото те работят за смешни цифри за труда който полагат. А това са 

хора, които в лошото време им се налага да работят и денонощно. 

Павлина Друмева: Ще отговоря на въпросите на г-жа Великова. 

1. За приходите от музея: отчета предстои да го внесем, но няма да са повече 

от тези 600 лв., някой друг лев отгоре. 

2. Става въпрос за ЦНСТ - за деца. ЦНСТ, което ние ще финансираме също ще 

бъде към държавните дейности, затова е сложено в графата дофинансиране. 

3. На територията на гр. Алфатар са назначените лица . По ЗНЗ има назначени 

три лица, които шест месеца бяха на издръжка от Бюрото по труда. След 

приключване на договора им с БТ е ангажимент на общината да осигури 

средствата за тези лица за останалите шест месеца. Те обхващат м. декември 2013г. 

и от м. януари до м. май 2014 г. 

4. Тези 1 140 лв. са в параграф 1015: за материали – 715 лв. за мероприятията, 

за облекло – 200 лв., за командировки – 50 лв. 

5. Относно преходния остатък на ЦНСТ. Прави сте, закона дава преходните 

остатъци да се ползват и за инвестиционни разходи, но задължително условие е 

там, където са реализирани тези остатъци, да се планират за същата дейност и се 

изразходват за същата дейност. Планирания капиталов разход е от бюджета на 

ЦНСТ, а не от държавната субсидия. И отговора ми е, че средствата заложени в 

капиталовите разходи не могат да се използват за друго. 

6. ДМА – За ремонта на фасадата на оградата на парка, планирани са тези 

неща. Предвидено е от текущата издръжка да бъде извършен този ремонт. За 

ремонт на чешмата не мога да взема отношение. Казано е за кои чешми са 

предвидени средства. 

7. По отношение работните заплати на кметовете на кметства и кметските 

наместници (отговарям на г-жа Господинова): с постановлението за приемане на 

ЗДБ е извършена промяна и в прословутото ПМС 67, което третира точно 

заплатите на кметовете. Има промяна в скалата за заплатите на кметовете, те ги 

приравняват към скалата на всички работещи в държавната администрация, със 

съответните степени и може би на следващо заседание на ОбС Алфатар имаме 

намерение да внесем докладна за увеличение на техните заплати. Има минимум и 

максимум и такова е нашето намерение. Средства по бюджета има. 

Златка Питакова: Ще има ли финансови средства за заплатите на 

общинските съветници с новото решението, което взехме, защото в бюджета не са 

посочени? 

Павлина Друмева: Вече средствата са планирани, проектобюджетът беше 

обсъждан, материалът беше изготвен. В момента, в който видим, че средствата 
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започват да се изчерпват, ще се направи актуализация на бюджета на ОбС. Вие го 

знаете г-жо Питакова, но искате да се запише. 

Янка Господинова: Г-жо Питакова, в нашия бюджет на ОбС можем ли да си 

позволим една екстра: предлагам да закупим на общинския автомобил 

навигационна система. С това ще осигурим удобство и комфорт и на шофьора на 

автомобила. Това ще е нашия подарък от ОбС за общинска администрация, защото 

и ние ползваме автомобила. 

Златка Питакова:Ще го обсъдим с г-жа Друмева. 

Иван Енчев: отговор на въпроса: Колко средства са необходими за 

инвестиране след сеч? Съгласно горскостопанския план за сеч 2013-2014 г. се 

очаква в общината да постъпят около 138 000 лв. г-н инженер Танев – лицензиран 

лесовъд, който Вие избрахте предостави технологична карта. Мероприятията 

включват единствено само тополовите насаждения да бъдат възобновени чрез 

засаждане и един парцел от акация. И общата цифра за провеждане на тези 

мероприятията, които завършват 2017 г. е 193 200 лв. по години. 

Пролет-лято 2015 г. – 103 020 лв. 

Есен 2015 г. – 73 580 лв. 

2016 г. – 13 007 лв. 

2017 г. – 10 062 лв. 

Предлагам да се отдадат тези насаждения няколко години да се обработват, 

докато загният тези корени и после с тези средства от наема да се подпомогне този 

план. Но по този начин отсрочваме  плана с няколко години. Има и трети вариант – 

европейски: да кандидатстваме по някакви мерки, но сегашния програмен период 

вече е затворен. Новия като се отвори… Аз съм песимист. Но това, което искам да 

Ви кажа, че от парите, които са от горския фонд да не се пипа. Благодаря Ви за 

вниманието. 

Марин Пейчинов: Като гледам какви разходи ще има, какво търсим да 

разпределяме като приходите няма да стигнат за разходите по този план. Може ли 

този остатък да се използва, а после да се възстанови? 

Павлина Друмева: Закона дава възможност при недостиг на средства от една 

дейност да бъде финансирана друга дейност, но задължително в края на годината 

средствата трябва да се върнат. 

Йорданка Узунска: Бюджетът беше публикуван на сайта на общината и 

трябваше да бъде обсъждан и да има предложения. През този период не са 

постъпили такива и тези предложения са нещо ново. Това означава, че на ново 

трябва да бъде качен на сайта на общината, да престои там и после Вие да вземете 

решение. Относно въпроса: дали това звено е необходимо! За този период от 

време, за който е създадено звеното, това беше една нова форма, през първата 

година им беше трудно да заработят, защото това беше нова дейност и те трябваше 

много да четат и да се ограмотяват. В последствие през 2013 г. всички проекти, 

които са осъществени, независимо че се коментира, че са наследени от г-жа 

Желева, по всички тези оперативни програми, усвояването на тези средства и 

кандидатстването – всичко това е дело на самото звено. Има работени проекти, има 

кандидатстване по програми и има усвоени пари. Мисля, че това е един показател, 

че това звено работи. Дали има отворени програми , какви са и др. – това е работа 

на звеното.  
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Златка Питакова: Имам предложение към г-жа Великова: да дадем шанс и 

тази година на звеното по Европейски програми, нещата могат да се развият в по-

добра посока. 

Нели Маринова: Подкрепям предложението на г-жа Питакова. Инвестирано е 

в това звено и нека да им дадем възможност да се докажат. 

Желяна Донева: Дейността започна да работи в един програмен период, в 

който много от мерките бяха затворени. Сега е началото на следващ програмен 

период, мисля, че решението е добро. Дейността работи. 

Златка Питакова: Г-жо Великова, доволна ли сте от отговорите на 

поставените въпроси и поддържате ли предложението си за звеното по Европейски 

програми? 

Живка Великова: Не, оттеглям си предложението, относно звеното. 

Росица Иванова: относно 0,5 щатна бройка: Променяйки бройката няма да 

се промени субсидията. Нима на другите населени места читалищата им нямат 

нужда от тази 0,5 бр.? В читалището в кв. Попово беше 0,5 бр. и при 

разпределението на комисията на щатните бройки там стана 1 бр. Читалището в с. 

Бистра също са много активни нима нямат нужда и те от тази бройка? Моето 

предложение е на по-късен етап да помислим, да се обсъди къде е най-належащо да 

бъде тази бройка. В този момент да не вземаме решение. 

Радка Желева: Аз предлагам да си остане както е предложението на 

общинска администрация. 

Нели Маринова: Тази допълнителна бройка беше предложение на комисията. 

Когато разпределяхме субсидията на читалищата, и това не е само предложение на 

администрацията, а е и решение на комисията. С уважение към читалище Алеково 

за работата, която вършат. И към напористите кв. Попово – също уважение. Добре 

тръгна читалището в кв. Попово, ако трябва да ги подкрепим с по-голяма субсидия. 

За мен е по-добре на този етап така да си остане разпределението. Още повече, че 

на комисията коментарът беше: там, където има необходимост през годината, 

повече мероприятия, така ще бъде разпределена субсидията в полза на това 

читалище, без значене къде точно е тази бройка. Аз подкрепям да остане на този 

етап така. 

Живка Великова: След като всички коментираха, че има подадено искане за 

бройка за читалището в с. Алеково, всички си мислиха, че ще бъде там! 

Йорданка Узунска: Искането има определени срокове, а когато сте подали 

Вашето искане е било след този срок. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението на г-жа 

Великова за промяна в т. 10. Утвърждава разчета за субсидии на организациите с 

нестопанска цел – читалищата на територията на общината. 

10.1. Читалище Алфатар – от 6 бр. да стане 5,5 бр.; 

10.2. Читалище с. Алеково – от 2 бр. да стане 2,5 бр.; 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 3; „против” – 1; „въздържали се” – 7. 
 

Златка Питакова въздържала се  Нели Маринова въздържала се 

Живка Великова за Петър Иванов въздържал се 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов въздържал се 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 
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Росица Иванова въздържала се Радка Желева против 

Тюркян Мехмед въздържала се   
 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 

 

Предлагам да гласуваме предложението на г-жа Желева: да си остане както са 

предложени в докладната записка от общинска администрация: 

10.1. Читалище Алфатар – от 6 бр. 

  10.2. Читалище с. Алеково – от 2 бр 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 6; „против” – 5; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова против Петър Иванов за 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова против 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, искахме, питахме, получихме отговори и справки, 

но сега искам становищата на Постоянните комисии. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Становището на комисия „Бюджет и финанси” е 

разнородно. Двама от членовете подкрепят бюджета, двама се въздържат и един 

напусна заседанието. 

Златка Питакова: ПК”Здравеопазване, социални дейности, трудова 

заетост”: Председателя на комисията и един от членовете напуснаха заседанието, а 

другите трима членове подкрепят бюджет-2014 г. Други колеги? 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: На заседанието на ПК беше обстойно обсъден 

бюджет 2014 г. Становището на комисия „Култура и образование” е: подкрепя 

предложения бюджет 2014 г. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Комисия „Общинска собственост” също 

подкрепя така направеното предложение за бюджет 2014 г. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да пристъпим към гласуване? Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл. 52, ал. 1 и чл. 21, ал. 1, т. 6, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 

от ЗМСМА, чл. 94, ал. 2 и ал. 3 и чл. 39 от Закона за публичните финанси, във 

връзка с разпоредбите на ЗДБРБ за 2014 год. ПМС № 3/15.01.2014 г. за изпълнение 

на ЗДБРБ за 2014 г. и чл. 42, ал. 2 от Наредбата за условията и реда за съставяне на 

тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, 

приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на общинския бюджет на Община 

Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 311 
 

1. Приема бюджета на общината за 2014 год. по пълна бюджетна 

класификация както следва: 

1.1. По прихода в размер на 2 410 122 лв. съгласно /Приложение №1 и №2А/ 

в т.ч. 

1.1.1. Приходи за делегирани от държавата дейности в размер на 1 459 368 

лв. в т.ч. 

 Обща субсидия за делегирани дейности в размер на 1 313 002 лв. 

 Неданъчни приходи  в размер на 3 000 лв. 

 Преходен остатък от 2014 г. в размер на 143 366 лв., в.т.ч.: 

o ВРБК ОУ гр.Алфатар - 23 188 лв. в т.ч. валутна сметка 23 лв.; 

o ВРБК НУ с.Алеково – 1 214 лв; 

o ВРБК ЦДГ гр.Алфатар – 1 461 лв.; 

o ВРБК Център за настаняване от семеен тип – 8 652 лв.; 

o ВРБК ДСХ – 9 249 лв.; 

o ПРБК дейност ЦДГ – 1 000 лв. 

o ПРБК дейност Общообразователни училища – 200 лв.; 

o ПРБК – Други дейности по образованието – 3 202 лв.; 

o Дейност „Общинска администрация” – 74 779 лв.; 

o Дейност „Други дейности по вътрешната сигурност” – 3 587 лв.; 

o Дейност „Отбранително мобилизационна подготовка” – 2 002 лв.; 

o Дейност „Детско и училищно здравеопазване” – 6 464 лв. 

o Дейност „Кризисен център за деца” – 8 368 лв. 

1.1.2. Приходи за местни дейности в размер на 950 754 лв. в т.ч. 

 Данъчни приходи в размер на 116 500 лв./Приложение №2А/ 

 Неданъчни приходи в размер на 232 380 лв./ Приложение №2А/ 

 Обща изравнителна субсидия в размер на 166 200  лв. 

 Трансфер за зимно поддържане и снегопочистване – 20 500 лв. 

 Целева субсидия за капиталови разходи - 158 500 лв., в т.ч. 

o За строителство, основен ремонт и придобиване на ДМА – 83 700 лв.; 

o За изграждане и основен ремонт на общински пътища – 74 800 лв. 

 Преходен остатък от 2013 г. - 300 624 лв., в. т.ч.: 

o Дейност „Общинска администрация” – от целевата субсидия за 

капиталови разходи от 2013 г.  – 34 812 лв.; 

o Дейност „Чистота” – Закриване депа за ТБО / остатък по проект/ - 

2 305 лв.  

o Дейност „Служби и дейности по поддържане и ремонт” - средства за 

зимно поддържане и снегопочистване – 27 977 лв. 

o Дейност „Други дейности по селско и горско стопанство” – 29 625 

лв. 

o Дейност „ Приюти за безстопанствени животни” – 364 лв. 

 Резерв - 102 852 лв., в т.ч. от продажби ДМА 2012-2013 г. - 83 771 лв.  

 Временни безлихвени заеми м/у бюдж. сметки и сметки за средства от 

ЕС /-/ 30 000 лв. 

 Отчисления по Закона за управление на отпадъците / - / 13 950 лв. 

1.2. По разходите в размер на 2 410 122 лв. разпределени по параграфи и 

функции, съгласно /Приложение №3 и №4/: 
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1.2.1. За делегирани държавни дейности в размер на 1 459 368 лв., в т.ч. за 

резерв за непредвидени и/или неотложни разходи в размер на 15 304 лв. 

1.2.2. Местни дейности в размер на 911 254 лв., в т.ч. резерв за 

непредвидени и/или неотложни разходи в размер на 96 152 лв. 

1.2.3. За допълнително финансиране на държавни дейности със средства от  

от собствени приходи – 39 500 лв. 

2. Утвърждава първоначалния бюджет на Община Алфатар по бюджетни 

показатели, както и по пълна бюджетна класификация, съгласно Приложение №2   

3. Приема Инвестиционната програма за 2014 г. /Поименен списък по обекти, 

видове разходи и източници на финансиране/ в размер на 296 710 лв., съгласно 

Приложение № 5, като 

3.1. Одобрява разпределението на целева субсидия за капиталови разходи, 

вкл. и за изграждане и основен ремонт на общински пътища в размер на 158 

500 лв., в т.ч. резерв за непредвидени и/или неотложни разходи в размер на 

7 925 лв.; 

3.2. Приема разчет за разходите, финансирани с приходи преходен остатък 

от целева субсидия за ДМА от 2013 г. в размер на 34 812 лв. 

3.3. Приема разчет за разходите, финансирани с приходи от постъпления от 

продажба на общински нефинансови активи през 2011-2013 г. в размер на  

90 093 лв.;  

3.4. Приема разчет за разходите, финансирани с приходи от преходен 

остатък по проект „Сметища” в размер на 2 305 лв; 

3.5. Приема разчет за разходите, финансирани с приходи от стандартите за 

издръжка в ЦНСТ в размер на 7 000 лв; 

3.6. Приема разчет за разходите, финансирани с приходи от такса „Битови 

отпадъци” в размер на 4 000 лв; 

4. Определя Второстепенни разпоредители с бюджетни кредити в Община 

Алфатар и приема техните бюджети, както следва: 

– ОУ „Хр.Ботев” гр. Алфатар в размер на 214 522 лв. 

– НУ „Отец Паисий” с. Алеково в размер на 55 366 лв. 

– ЦДГ „Щастливо детство” гр. Алфатар в размер на 184 031лв. 

– ДСХ „Щастлива старост” гр. Алфатар в размер на 132 149 лв. 

– Център за настаняване от семеен тип в размер на 207 948 лв. 

5. Утвърждава бюджета на общинския съвет в размер на 49 830 лв. 

6. Утвърждава разчета за целевите разходи, както следва: 

6.1. Членски внос в Асоциации и сдружения, с/но уставите - 1 920 лв. 

6.2. Обезщетения и помощи по решение на ОбС/за погребение и др./ - 500,00 

лв. 

6.3. За спортни дейности в общината, в т.ч. и за ФК „Добруджанец” – 8 800 

лв. 

7. Упълномощава кмета на общината да договори допълнителни условия за 

предоставяне и отчитане на целевите средствата по т.6.3. 

8. Приема следните лимити за разходи: 

8.1. Социално – битови разходи в размер на 3 % от средствата за работна 

заплата на заетите по трудови правоотношения; 

8.2. Разходи за представителни цели на кмета на общината в размер на 3 000 

лв.; 
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8.3. Разходи за представителни цели и международна дейност на 

Председателя на ОбС в размер на 4 200 лв. 

9. Утвърждава списък на длъжностите и на лицата, които имат право на 

транспортни разходи през 2014г. съгласно /Приложение №6/ 

9.1. Утвърждава транспортни разходи на пътуващите лица със специалност и 

квалификация изискваща се за съответната длъжност в размер до 85 % от 

стойността на билета от местоживеенето до местоработата и обратно, когато 

те се намират в различни населени места в рамките на средствата по бюджета 

за съответните дейности. 

10. Утвърждава разчета за субсидии на организациите с нестопанска цел – 

читалищата на територията на общината в размер на 83 200 лв., както следва: 

10.1. Читалище Алфатар             – 39 600 лв./ 6 бр.; 

10.2. Читалище с. Алеково         – 13 100 лв./ 2 бр.; 

10.3. Читалище с. Цар Асен        – 3 000 лв./ 0,5 бр.; 

10.4. Читалище с. Кутловица      – 5 600 лв./ 1 бр.; 

10.5. Читалище с. Чуковец          – 6 200 лв/ 1 бр.; 

10.6. Читалище с. Бистра             – 6 200  лв/ 1 бр.; 

10.7. Читалище с. Васил Левски – 3 000 лв./ 0,5 бр. 

10.8. Читалище кв. Попово          – 6 500  лв./1 бр. 

11. Упълномощава кмета на общината да договори условията за ползване на 

средствата по т.10. 

12. Утвърждава разходите за заплати през 2014 г., без звената от системата на 

народната просвета, които прилагат системата на делегирани бюджети, съгласно 

/Приложение №7/. 

12.1. Числеността на персонала за делегираните от държавата дейности във 

функциите „Здравеопазване”, „Социално подпомагане и грижи” се определя 

от кмета на общината в рамките на средствата, определени по стандартите и 

утвърдените размери по т.12 от настоящото решение. 

13. Одобрява актуализираната бюджетна прогноза за местните дейности за 

периода 2014-2016 г. /Приложение №8/. 

14. Одобрява индикативен годишен разчет за сметките на средства от 

Европейския съюз по прихода и разхода в размер на 4 251 238,03 лв., съгласно 

/Приложение №9/. 

15. Определя максималния размер на дълга, както следва: 

14.1. Определя максимален размер на нов общински дълг за 2014 г. – 

1 519 150 лв./ Решение №331/25.08.2011 г. на ОбС Алфатар/; 

14.2. Определя максимален размер на общинския дълг към края на 2014 г. – 

1 519 150 лв. 

16. Определя максимален размер на новите задължения за разходи, които 

могат да бъдат натрупани през 2014 година в размер на 700 100 лв. 

17. Определя максимален размер на ангажиментите за разходи, които могат да 

бъдат натрупани през 2014 година в размер на 643 100 лв. 

18. Определя просрочени вземания, които се предвижда да бъдат събрани през 

2014 г. в размер на 40 000 лв. 

19. Утвърждава разчетите на разходите, финансирани с държавни трансфери 

за местни дейности, представляващи 95% в размер на 327 940, както следва: 
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19.1. Целева субсидия за капиталови разходи – 150 575 лв., в.т.ч. за пътища -

79 515 лв. и др.ДМА  - 71 060 лв. 

 Планиран резерв – 7 925 лв., в т.ч. за пътища – 4 185 лв. / планиран в 

дейност «Служби и дейности по поддържане и ремонт на общински 

пътища»/ и др. ДМА – 3 740 лв. / планира в дейност « Общинска 

администрация»/. 

19.2. Трансфери за местни дейности – 177 365 лв., в т.ч. Обща изравнителна 

субсидия – 157 890 лв. и за Зимно поддържане и снегопочистване – 19 475 

лв. 

 Планиран резерв – 9 335 лв., в т.ч. от Обща изравнителна субсидия – 

8 310 лв. /планиран в д.998 Резерв / и 1 025 лв. за Зимно поддържане и 

снегопочистване /планиран в дейност «Служби и дейността по 

поддържане и ремонт на общински пътища»/. 

20. Възлага на кмета: 

20.1. Да организира разпределението на бюджет по тримесечия и да утвърди 

разпределението му по месеци. 

20.2. Да утвърди бюджетите на второстепенните разпоредители с бюджет и 

определи конкретните им права и задължения. 

20.3. Да информира общинския съвет в случай на отклонение на средния 

темп на нарастване на разходите за местни дейности и да предлага 

конкретни мерки за трайно увеличаване бюджетните приходи и/или трайно 

намаляване на бюджетните разходи. 

20.4. Да включва информацията по чл. 125, ал. 4 от ЗПФ в тримесечните 

отчети и обяснителните записки към тях. 

20.5. Да разработи детайлен разчет на сметките за средства от Европейския 

съюз по отделните общински проекти, в съответствие с изискванията на 

съответния Управляващ орган и на МФ. 

20.6. Да отразява служебно промените по общинския бюджет с размера на 

постъпилите и разходвани средства от дарения и спонсорства, в 

съответствие с волята на дарителите и донора; 

21. Упълномощава кмета да предоставя временни безлихвени заеми от 

временно свободни средства по общинския бюджет за авансово финансиране на 

плащания по проекти, финансирани със средства от Европейския съюз и по други 

международни програми. 

21.1. За всеки отделен случай кметът на общината определя срока на 

погасяване на заемите в съответствие с условията на финансиращата 

програма, но не по-късно от края на 2014 г. 

21.2. При предоставянето на временни безлихвени заеми от временно 

свободни средства по общинския бюджет да се спазват изискванията на 

чл.126 от ЗПФ. 

21.3. Във всички останали случаи, при възникване на потребност от 

предоставяне на временни безлихвени заеми, кметът на общината внася 

предложение за предоставянето им по решение на ОбС. 

22. Оправомощава кмета на общината да извършва компенсирани промени: 

22.1. В частта за делегираните от държавата дейности – между утвърдените 

показатели за разходи в рамките на една дейност, с изключение на 

дейностите на делегиран бюджет, при условие че не се нарушават 
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стандартите за делегираните от държавата дейности и няма просрочени 

задължения в съответната делегирана дейност. 

22.2. В частта за местните дейности – между утвърдените разходи в рамките 

на една дейност или от една дейност в друга, без да изменя общия размер на 

разходите. 

22.3. В разходната част на бюджета за сметка на резерва за непредвидени 

и/или неотложни разходи по т. 1.2. от настоящото решение. 

22.4. Да се разпорежда с резервния бюджетен кредит във функция 

„Образование” по формулата, съгласно предварително утвърдени правила за 

неговото разпределение.  

23. Упълномощава кмета: 

23.1. Да разработва и възлага подготовката на общински програми и 

проекти и да кандидатства за финансирането им със средства от структурни 

и други фондове на Европейския съюз и на други донори, по национални 

програми и от други източници за реализиране на годишните цели на 

общината за изпълнение на общинския план за развитие. 

23.2. Да кандидатства за средства от централния бюджет и други източници 

за финансиране и съфинансиране на общински програми и проекти. 

23.3. Временно свободните средства по бюджета на общината може да се 

ползват за текущо финансиране на одобрените по бюджета на общината 

разходи и за други плащания, при условие че не се нарушава 

своевременното финансиране на делегираните от държавата дейности в 

определените им размери, както и на местните дейности и не се променя 

предназначението на средствата в края на годината. 

23.4. Да ограничава или спира финансирането на бюджетните и 

субсидирани дейности при нарушаване на бюджетната и финансова 

дисциплина и разписани правила по актуализираната Системата за 

финансово управление и контрол и утвърдените антикризисни мерки в 

общината до неговото преустановяване. 

23.5. При възникване на временен недостиг на средства за финансиране на 

делегираните от държавата дейности, да отправи мотивирано искане до 

министъра на финансите за авансово предоставяне на одобрената субсидия. 

24. Разходването на бюджетни средства / без целевите/ се осъществява при 

съблюдаване на следните приоритети: 

24.1. Разходите за делегираните от държавата дейности се извършват до 

размера на предоставените трансфери и се използват по предназначение, 

като разходите за трудови възнаграждения са приоритетни; 

24.2. Постъпилите собствени приходи се разходват при следната поредност: 

за трудови разходи; за разходи по проекти финансирани със средства от ЕС; 

за разходи, свързани с дейности, за които се събират такси; за хранителни 

продукти; неотложни сезонни разходи – горива, ел.енергия, отопление вода 

и неотложни текущи ремонти и за покриване на просрочени задължения, 

ако бъдат натрупани такива. 

25. Задължава ръководителите на бюджетни звена, финансирани от общинския 

бюджет да разработят и представят в срок до 30.03.2014 г. конкретни мерки за 

изпълнение на приетия от Общински съвет бюджет. 
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26. Приема за сведение Протокола от 29.11.2013 г. от публичното обсъждане 

на бюджета, съгласно /Приложение №10/. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 7; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова отсъства Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов въздържал се 

Марин Пейчинов въздържал се  Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Да Ви е честит бюджет 2014г., г-жо Друмева! 

Преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Колеги, за тази точка няма постъпили материали. 

Имате ли някакви въпроси, предложения?. Предлагам да обсъдим дата и час за 

следващо заседание, относно върнатото решение от Областния управител за ново 

преразглеждане. 

Марин Пейчинов: предлагам заседанието на ПК „Общинска собственост….” 

да бъде на 24.02.2014г. от 14,00 часа, а заседанието на ОбС също на 24.02.2014г. от 

16,00 часа. Имате ли други предложения? Няма. 

 
 

Благодаря Ви колеги! Поради изчерпване на дневния ред председателят 

на ОбС - Златка Питакова закри редовното заседание на ОбС в 17.30 часа. 

 

 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


